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dnia 07.04.2025r. 

Rada Gminy Miedźna 

Sesje Rady Gminy 

Protokół 

XII Sesja Rady Gminy w dniach 2025-03-25 - 2025-03-25 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna w Urzędzie Gminy Miedźna 

Obrady rozpoczęto 2025-03-25 o godzinie 15:30, a zakończono o godzinie 17:03 dnia 2025-03-

25. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Anna Cofała 

2. Damian Faruga 

3. Marek Gruszka 

4. Marzena Ilga 

5. Marcin Kapica 

6. Andrzej Kempny 

7. Henryk Lichy 

8. Ismena Maląg – Wolnicka 

9. Dorota Mucha 

10. Andrzej Nelec 

11. Jan Nowak 

12. Michał Przewoźnik 

13. Henryk Rozmus 

14. Józefa Waliczek 

15. Mariusz Żur 

 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Przewoźnik poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1 b 

obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

1. Otwarcie XII sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik, który na 

podstawie listy obecności stwierdził że 15 z 15 radnych jest obecnych. W obradach 

uczestniczył również Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka, Sekretarz Gminy Miedźna Renata 

Łuniewska, Skarbnik Gminy Miedźna Ewa Ligenza, Mecenas Tomasz Brylski, Prezes 

Zarządu LKS Sokół Wola Radosław Rozmus oraz mieszkańcy.  

Głosowano w sprawie: 
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sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 15, NIEOBECNY :0. 

Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

NIEOBECNY (0) 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Lista obecności gości 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

2. Ustalenie porządku obrad XII sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Przewoźnik zapytał o uwagi do proponowanego porządku 

obrad. W związku z ich brakiem przystąpiono do głosowania na ustaleniem porządku. 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad XII sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

3. Przyjęcie protokołu z sesji XI z dnia 25 lutego 2025 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Michał Przewoźnik zapytał o uwagi do protokołu XI z dnia 25 

lutego 2025 r. W związku z ich brakiem przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji XI z dnia 25 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Omówienie i podjęcie uchwał 

 a) Projekt A/12 w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/64/2024 Rady Gminy Miedźna z dnia 17 

grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźna na lata 2025-

2032 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany przez właściwą merytorycznie Komisję Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów i uzyskał pozytywną opinię.   

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/64/2024 Rady Gminy Miedźna z dnia 17 

grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźna na lata 2025-

2032 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/84/2025 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 b) Projekt B/12 w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/65/2024 Rady Gminy Miedźna z dnia 17 

grudnia 2024 r. w sprawie budżetu gminy Miedźna na rok 2025 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany przez właściwą merytorycznie Komisję Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów i uzyskał pozytywną opinię.   

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/65/2024 Rady Gminy Miedźna z dnia 17 

grudnia 2024 r. w sprawie budżetu gminy Miedźna na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/85/2025 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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 c) Projekt C/12 w sprawie określenia szczególnych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych przypadających Gminie 

Miedźna lub jej jednostkom organizacyjnym, mającym charakter cywilnoprawny oraz 

określenia warunków dopuszczalności i pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania organów i osób uprawnionych do 

udzielenia tych ulg 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany przez właściwą merytorycznie Komisję Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów i uzyskał pozytywną opinię.   

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie określenia szczególnych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych przypadających Gminie 

Miedźna lub jej jednostkom organizacyjnym, mającym charakter cywilnoprawny oraz określenia 

warunków dopuszczalności i pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną, a także wskazania organów i osób uprawnionych do udzielenia tych ulg 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/86/2025 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 d) Projekt D/12 w prawie zwolnień od podatku od nieruchomości 
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Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany przez właściwą merytorycznie Komisję Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów i uzyskał pozytywną opinię.   

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/87/2025 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 e) Projekt E/12 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Miedźna, 

zlokalizowanego w budynku przy ul. Poprzecznej 1 w Woli 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany przez właściwą merytorycznie Komisję Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Finansów i uzyskał pozytywną opinię.   

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Miedźna, 

zlokalizowanego w budynku przy ul. Poprzecznej 1 w Woli 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/88/2025 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 f) Projekt F/12 w sprawie rozpatrzenia petycji 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik poinformował, że petycja wpłynęła 

do biura rady gminy i została skierowana do właściwej komisji, czyli Komisji Wniosków, Skarg i 

Petycji. Proszę panią przewodniczącą komisji o odczytanie uzasadnienia do rozstrzygnięcia w tej 

sprawie.  

Przewodnicząca komisji Anna Cofała: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w 

dniu 11 marca 2025 roku zapoznała się z treścią petycji, ustalając, że petycja jest zasadna. 

Zgodnie z treścią petycji wykonanie parkingu było ujęte w planie budżetu gminy na 2024 rok i w 

ramach tych środków została wykonana dokumentacja techniczna parkingu. W konsekwencji 

wykonanego projektu, decyzją Starosty pszczyńskiego, zatwierdzono projekt niniejszego 

parkingu i udzielono pozwolenia na budowę. Realizacja niniejszej inwestycji możliwa będzie w 

zależności od dostępności środków finansowych w budżecie gminy w terminie do 3 lat od dnia, 

w którym decyzja o pozwoleniu na budowę została ostateczna. Dziękuje.  

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik: Dziękuję Pani Przewodnicząca, 

tak jak Państwo mają też w swoich materiałach, Rada Gminy uznaje petycję za zasadną w 

sprawie wykonania parkingu przy ulicy Przemysłowej 8 do 18 w Woli. Zwrócę uwagę, że ten 

projekt uchwały, czyli to rozstrzygnięcie komisji właściwej zostało również zaopiniowane 

podczas wczorajszego posiedzenia Komisji Budżetu, a to z tego tytułu, że takie rozstrzygnięcie 

będzie rodzić pewne konsekwencje finansowe dla budżetu w kolejnych miesiącach, tudzież 

latach, także uzyskało również pozytywną opinię Komisji Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/89/2025 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 g) Projekt G/12 w sprawie poparcia apelu mieszkańców dotyczącego przebudowy oraz 

bieżącej konserwacji wałów przeciwpowodziowych na terenie Gminy Miedźna 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Ja pozwolę sobie odczytać §1 z tego projektu. Jest to 

konsekwencja tych działań, które tutaj Pan Wójt podejmował, również mieszkańcy zwracający 

się z tym tematem i to do Wójta i do Rady Gminy. Rada Gminy uchwala co następuje. Przyjmuje 

się apel do prezesa Rady Ministrów Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie przebudowy oraz 

bieżącej konserwacji wałów przeciwpowodziowych na terenie gminy Miedźna w brzmieniu 

stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. W załączniku jest jakby rozwinięcie tej naszej 

prośby o zajęcie się interwencją w tej sprawie. Jest apel skierowany do Premiera, czyli do 

Prezesa Rady Ministrów, jako nasze pełne poparcie do tych wniosków mieszkańców, ale też 

jakby sami czując potrzebę, że sprawa jest pilna i którą trzeba się zająć. 

Radny Andrzej Kempny: Panie Wójcie, ja jak zwykle krótko. Chcę podziękować za ten projekt 

uchwały, który jest w końcu jest procedowany i będzie uchwalany przez Radę. Projekt jakże 

ważny. Rok 1997, 2010, 2024 wiemy co się działo z naszą miejscowością. Pewne kroki zostały 

poczynione przez Wody Polskie. Wcześniej jeszcze nie pamiętam jak ta instytucja się nazywała, 

no jest to najmniej istotne. Mieszkańcy miejscowości Wola, Grzawa oraz Góra stanęli na 

wysokości zadania poprzez poparcie tego wniosku. Pan przygotował projekt uchwały. Wierzymy, 

że uda się to zrealizować i wyremontować te wały, które stanowią dla nas niesamowite 
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zagrożenie dla naszej miejscowości, bo grom mieszkańców nie zdaje sobie sprawy tak naprawdę, 

co za tym się kryło i co się teraz działo w 2024, gdy była powódź. Gdyby nie nasi strażacy z 

wszystkich jednostek i tak dalej, myślę, że byłoby to bardzo nieciekawie. Na pewno chodzi o 

Wole. Z Wolą byłoby bardzo nieciekawie, mogłoby się to bardzo tragicznie skończyć. Zostało to 

uratowane, o czym część z Państwa, a przede wszystkim Wójt o tym doskonale wie, bo 

monitorował to na bieżąco. Także Panie Wójcie, dziękuję bardzo za przygotowanie tego wniosku. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Kempny 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie poparcia apelu mieszkańców dotyczącego przebudowy oraz bieżącej 

konserwacji wałów przeciwpowodziowych na terenie Gminy Miedźna 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/90/2025 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

 h) Projekt H/12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik: Ten projekt uchwały został 

również zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów na 

posiedzeniu wczorajszym. Pomoc będzie polegać na pokryciu części, połowy wydatków 

związanych z remontem nawierzchni jezdni drogi powiatowej w Miedźnej to jest ulica Topolowa 

oraz drugie zadanie bardzo ważne myślę dla naszej gminy również. Cieszę się, że udało się, że to 

zadanie wspólnie z powiatem będzie zrealizowane. Jest to remont nawierzchni jezdni drogi 
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powiatowej ulicy Międzyrzeckiej w miejscowości Wola. Razem z powiatem to zadanie 

finansujemy, czy Pan Wójt coś w tym temacie? To proszę bardzo. 

Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka: Dziękuję uprzejmie, Wysoka Rado, Panie 

Przewodniczący, Szanowni Państwo, tak jak mówiliśmy wczoraj na komisji, długo na ten temat 

rozmawialiśmy, są to rzeczy, które są do zrobienia, myślimy o innych inwestycjach, ale to jest tak 

naprawdę pokłosie naszej dobrej współpracy z powiatem, porozumiewamy się, rozumiemy się 

doskonale, chcemy zrobić, żeby było lepiej, tak samo jak Wydział, Zamiejscowy Wydział 

Komunikacji i Geodezji, który jest w Woli w wysokim budynku. Coś świetnego. Ma to służyć 

naszym mieszkańcom. Także myślę, że to jest bardzo istotne. I powolutku dalej do przodu 

będziemy to wszystko sobie robić. Byle tylko zdrowie było. Dziękuję uprzejmie. 

Radny Marek Gruszka: Panie Wójcie, mam pytanie odnośnie tego remontu. Czy jest 

uwzględniony tam na skrzyżowaniu z drogą pszczyńską prawo skręt, czy zostanie tak jak był? 

Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka: Na razie jeszcze nie, jest to remont tego, co jest. Tam jest 

nowa nawierzchnia, 6,5 metra chyba szerokości, z poboczami, z oznakowaniem poziomym. W 

przyszłości myślę, że będziemy dążyć do tego, żeby tam zrobić prawo skręt. W chwili obecnej 

remontujemy to w miarę szybko, ponieważ tam nie trzeba projektu, idziemy starym śladem, a 

droga jest już w stanie takim naprawdę nieciekawym trzeba to zrobić. Tam też myślimy od razu o 

zatoczce autobusowej na nowym osiedlu, przy ulicy Międzyrzeckiej o ewentualnie nowym 

przystanku, żeby to jakoś ładnie wyglądało. Tak szerzej patrzę na to, żeby wiecie Państwo, tak 

zawsze robiliśmy raz dobrze i z głowy. Dziękuję. 

Radny Marcin Kapica: Nawiązując do tego pytania od Pana Radnego Gruszki, czy ktoś brał na 

tym skrzyżowaniu pod uwagę skrzyżowanie generalnie rondo, ale z trzema wjazdami? 

Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka: W chwili obecnej na pewno nie. Kiedyś jak była ta droga 

budowana, sam osobiście wnioskowałem o to rondo, żeby tam było i żeby tam to zrobić. Z całą 

pewnością w chwili obecnej taka przebudowa byłaby bardzo kosztowna. Idziemy tak jak jest. 

Natomiast prawo skręt, o ile nam się uda to zrobić, w dużym stopniu rozładuje. Prawo skręt od 

strony Międzyrzecza w kierunku S1 w dużym stopniu to rozładowało. Też o tym myślimy. 

Zobaczymy jak to będzie funkcjonowało. To też na tym etapie na pewno nie. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Gruszka 

- Marcin Kapica 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Cofała, Damian Faruga, Marek Gruszka, Marzena Ilga, Marcin Kapica, Andrzej Kempny, 

Henryk Lichy, Ismena Maląg-Wolnicka, Dorota Mucha, Andrzej Nelec, Jan Nowak, Michał 

Przewoźnik, Henryk Rozmus, Józefa Waliczek, Mariusz Żur 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Podjęta uchwała nr XII/91/2025 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik: Kolejnym punktem porządku obrad 

jest punkt 5, interpelacje i zapytania radnych. Do mnie nie wpłynęły, do Pana Wójta również. 

Także przejdziemy do następnego punktu. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z prowadzonych prac oraz realizacji zadań inwestycyjnych w 

Gminie Miedźna. 

Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka: Szanowni Państwo, jak Państwo doskonale wiecie, bo wy 

też uczestniczyliście. Rzecz bardzo istotna. Zakończyły nam się zebrania sołeckie. We 

wszystkich sołectwach zebrania rundy wiosennej, a oprócz tego były zebrania wszystkich 

jednostek OSP, kół gospodyń wiejskich, spółek wodnych. Państwo uczestniczyliście w części, ja 

akurat we wszystkich. Dziękuję serdecznie za to uczestnictwo. Dziękuję przede wszystkim 

mieszkańcom za to, że przychodzili na te zebrania, gdzie mogliśmy prowadzić normalną, 

kulturalną, spokojną dyskusję. To jest raz, a dwa, też zawsze informowałem o tych spotkaniach, 

że sprawy indywidualne, wszelkiego rodzaju bolączki, zapytania, zawsze przyjmuję w 

poniedziałki. Pan Przewodniczący też o tym informował. Zawsze jesteśmy w poniedziałki, 

przyjmujemy, mówię, w sprawach indywidualnych, jakiś bolączek i tak dalej. I jeszcze raz 

mówię serdecznie dziękuję za to, co było na tych spotkaniach. Wyszedł pewien problem 

możliwości informacji mieszkańców spółek wodnych o wysokości podatków. Mój stan wiedzy 

jest taki, że nie mogliśmy informować o tym wraz z deklaracją podatkową z uwagi na to, że w 

danym roku zmieniają się składki spółek wodnych i nie wiemy o jakich kwotach informować. W 

związku z tym będziemy pracować teraz ze spółkami wodnymi aby te spółki wodne 

podejmowały uchwały w sprawie wysokości zmian, wysokości opłat spółek wodnych, składek na 
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zebraniach wrześniowych. Wtedy będziemy wiedzieli jakie są te kwoty, w jakie wysokości i jak 

informować mieszkańców w tym zakresie. Szanowni Państwo, kolejna rzecz mamy 

dofinansowanie, mówiłem Państwu kiedyś odnośnie powodzi, jest dofinansowanie do Gminnego 

Zakładu Gospodarki Wodnej, 73 000,00 zł to jest na zakup nowych pomp, które uległy 

uszkodzeniu, zniszczeniu w trakcie powodzi. Będziemy to kupować z Funduszu Ochrony 

Środowiska. Kolejna rzecz bardzo ważna w tym przypadku dotyczy to przede wszystkim 

miejscowości Wola. Będzie instalowana nowa stacja transformatorowa, przyłącze całe na 

wysokości Biedronki. To zwiększy moc przełączeniową wszystkich obiektów znajdujących się w 

okolicy, a także zapewni większą ciągłość w zestawie prądu, mniej wyłączeń i przełączeń napięć. 

Także jest to bardzo istotne dla nas, patrząc na to jak chcemy rozwijać naszą gminę, w tym 

przypadku ewentualnie tereny pokopalniane jest to istotne. I z inwestycji, Szanowni Państwo 

dalej prowadzimy pracę w związku ze żłobkiem w Woli. Kontynuowane są prace na ulicy Mokrej 

w Woli, Dębowej, w Miedźnej i Myśliwskiej we Frydku. Pogoda jest, sprzyja, myślę że 

będziemy to robić. Ruszyliśmy z pracami bieżącego utrzymania dróg już powolutku tak samo i 

ogłosiliśmy przetarg na ulicę Spokojną w Gilowicach. Po przyjęciu tej drogi. Myślę, że w piątek, 

chyba w piątek będzie rozstrzygnięcie przetargu. Myślę, że będzie satysfakcjonujące patrząc na 

to co się dzieje na rynku w chwili obecnej, to powinno być w porządku. Tyle z takich rzeczy 

istotnych. Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik: Dziękuję Panie Wójcie za 

przedstawione sprawozdanie. Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania do Pana Wójta? 

Zwracam uwagę na to, żeby było to w temacie sprawozdania przedstawionego. Wolne wnioski 

będą w kolejnym punkcie. 

Radny Marcin Kapica: Chciałem nawiązać właśnie do tego nieporozumienia, można tak 

powiedzieć, z tymi spółkami wodnymi, bo to głównie o Gilowice chodzi. Czy ten temat, że tak 

powiem, my teraz wspomożemy tego prezesa spółki wodnej, tego Pana Matjasowicza, czy po 

prostu zostawimy to w jego gestii? I drugie pytanie od razu też a propos tych zebrań. Tam był 

temat akurat w Gilowicach, na zebraniu wiejskim, żeby podjął Wójt temat przyjęcia strażaków do 

KSRG. Na jakim etapie jesteśmy teraz, jeśli chodzi o tą straż? 

Wójt Gminy Miedźna Jan Słoninka: Z całą pewnością myślę, że Pan nie zostanie sam dalej 

będziemy to procedować, informacje będziemy o spółkach wodnych dawać, ale musimy zmienić 

zasady, żeby to było jasne i czytelne i wtedy to panowie prezesi o tym wiedzieli już, że to jest 

taki problem. Natomiast Straż Pożarna wpłynął do mnie wniosek, wpłynął również wniosek do 

Zarządu Gminnego, który się będzie wypowiadał, również poszedł wniosek do Pana Komendanta 

Państwowej Straży Pożarnej, jest to procedowane na tym etapie. Jaki będzie efekt? Nie wiem, 

zobaczymy. Ale jest to cały czas procedowane. Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik: Czy ktoś w tym punkcie jeszcze 

chce z Państwa zabrać głos? Nie widzę, w takim razie zamykam punkt 6. Przechodzimy do 

punktu 7. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Marcin Kapica 

 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna Michał Przewoźnik: Czy ktoś z Państwa Radnych w 

tym punkcie chce zabrać głos? 

Radny Marcin Kapica: Ja w sumie jedno pytanie do Mecenasa, tak naprawdę. Chciałem 

zapytać, na jakim etapie jesteśmy, jeśli chodzi o odzyskiwanie połowy budynku Zielonkówki w 

Gilowicach? 

Mecenas Tomasz Brylski: Szanowny Panie Radny, sprawa jest w trakcie opracowania, jest 

procedowana. Sprawa ma charakter wielowątkowy, ponieważ tam część dotyczy kwestii 

własności prywatnej, część związanej z działalnością gospodarczą i część sprawy już miała finał 

w sądzie, więc z tych uwag, z tych przyczyn ta sprawa jakby tutaj jest, zmierza ku końcowi i 

będziemy tą sprawę w sposób sądowy procedować. Myślę, że to jest kwestia najbliższych kilku 

dni. 

Radny Marcin Kapica: Chciałem podziękować Panu Wójtowi za podjęcie tematu ulicy Leśnej. 

No teraz tutaj właśnie na Komisji Budżetu pieniądze tam zostały zarezerwowane. Temat już tam 

został podjęty. Temat uciążliwy dla tak naprawdę wszystkich mieszkańców, nie tylko 

mieszkańców Gilowic. Za to chciałem Panie Wójcie podziękować. Temat został wreszcie podjęty 

i myślę, że w niedługim czasie będziemy ten dojazd do tego PSZOK-u mieć zdecydowanie 

lepszy. Dziękuję. 

Wójt Gminy Miedźna: Szanowni Państwo, rzadko to robię, proszę o wyświetlanie slajdów w 

wolnych wnioskach. Szanowni Państwo, został poruszony kiedyś taki temat odnośnie ilości 

prowadzonych akcji pomocowych przez naszą gminę, angażowania się. Szanowni Państwo, 

króciutko postaram się przedstawić parę rzeczy, żebyście Państwo mieli wiedzę jak to wygląda. 

Wszyscy, albo wiedzę, albo żebyśmy sobie tak naprawdę przypomnieli, bo tak w codziennym 

biegu zapominamy o wielu rzeczach. Gmina Miedźna, jednostki, placówki gminne począwszy od 

2019 roku prowadzimy bardzo aktywną politykę informacyjną w internecie, w mediach, w social 

mediach odnośnie spraw pomocowych. Dotyczy to osób przede wszystkim o szczególnych 

potrzebach, trudnościach i osób znajdujących się w sytuacjach kryzysowych. Każda decyzja o 

włączeniu się do tego typu akcji i wydarzenia zależne od zaproszenia ze strony inicjatorów i 

działaczy. Gmina włącza się wobec tych, co do których można zakładać, że osoby dają rękojmię 

uczciwości, a zarazem faktycznie istnieją obiektywne potrzeby danego wsparcia. Włączenie się 

przez gminę, jednostki, placówki, gminy, inicjatywy oddolne odbywa się na wniosek samych 

potrzebujących wsparcia lub osób organizujących owo wsparcie. I tutaj Szanowni Państwo macie 

taki katalog osób, akcji pomocowych, rozróżnionych w różnych obszarach, jak się angażujemy w 

to wszystko. Szanowni Państwo, prosty taki przykład, który był w grudniu 2024 roku. Pamiętacie 
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Państwo doskonale, bo dawaliście Państwo pieniądze również ze mną. Pani, która była włączona 

do szlachetnej paczki nie mogła z przyczyn niezależnych otrzymać tej paczki. Zrobiliśmy te 

pieniądze, zostało to zakupione. Paragony leżą w Biurze Rady. Natomiast ta kwota, która 

pozostała po uzgodnieniu z częścią Państwa Radnych, przeznaczyliśmy ją na pogorzelców. 

Przykład Bajka na niepogodę, spektakl charytatywny. Mamy również Wielką Orkiestrę 

Świątecznej Pomocy. Kolejna rzecz. Pomagamy zwierzętom, pomagaliśmy również 

chłopczykowi. Tutaj kolejna rzecz, no i Państwo, potężne wsparcie dla Ukrainy, gdzie 

zaangażowani byliśmy wszyscy, wszystkie jednostki, koła gospodyń wiejskich, również 

maseczki. Również szycie maseczek, tutaj był zaangażowany ówczesny, cała Rada, Pan 

Przewodniczący ówczesny jeździł na Ukrainę. Pani Sołtys Grzawy również szyła, koło 

gospodyń, nie tylko od nas, z różnych kół, szyły, maseczki, fartuchy. Szanowni Państwo, kolejne 

działania pomocowe. Naprawdę ogrom, ogrom tego jest. Wspieraliśmy dzieci, wspieraliśmy 

dorosłych, wspieraliśmy krwiodawców. Również prosimy o to, żeby to się działo. Tutaj mam 

Szanowni Państwo kolejną rzecz. Były serduszka robione, ten obecny Pan Przewodniczący 

również zaangażowany. Mamy, mamy serduszko również innego stowarzyszenia. Cały czas 

działaliśmy w różnych obszarach, Szanowni Państwo, pomocowych. I obecni radni, i ówcześni 

radni, i mieszkańcy, i jednostki, wszystkie, włącznie z OSP. Tutaj mamy naprawdę ogrom tych 

działań. Dzieliliśmy się naszym sercem, naszymi możliwościami. I tym wszystkim, co jest 

dobrem zwane cicho, spokojnie w naszym towarzystwie, w naszym gronie zbieraliśmy wiele razy 

pieniądze. Trudne, bardzo trudne jest precyzyjne doliczenie się wszystkich inicjatyw 

charytatywnych ze wsparciem lub z udziałem gminy, jednostek gminnych, placówek, Państwa i 

również mojej. Na ręce bezpośrednio na moje przekazywane były szeregi podziękowań. Tu 

nawet w tej gablocie mamy takie podziękowania, które są za to, co robiliśmy. Pokazują te slajdy, 

pokazują wycinek akcji w okresie 2019-2020. Za lata następne w dalszej części podane są tylko 

dane liczbowe, które są dla każdego bardzo łatwe do zweryfikowania tym samym kluczem, co 

wszystkie wcześniejsze slajdy. Czyli analizują publikacje na profilu facebookowym naszej 

gminy. Tutaj mamy opisaną wojnę na Ukrainie, kto się zaangażował, jak działaliśmy, jakie środki 

przeznaczaliśmy, jaka była współpraca, jaka była wymiana nas wszystkich, informacji z miastem, 

z barażem, który jest naszym partnerem. Tutaj mieliśmy również rozliczenie zrzutki całej. Zrzutki 

robił przeważnie Pan, ówczesny Pan Radny Pan Mateusz Moczulski. Naprawdę tego było ogrom, 

ogrom, ogrom działań różnego rodzaju. Również Szanowni Państwo osoby prywatne były 

zaangażowane, którym zawsze dziękowaliśmy tym osobom prywatnym, które gdzieś tam 

pomagały nam w tym wszystkim, bo uważam, że niczego byśmy nie zrobili sami, gdyby nie tak 

naprawdę nasi mieszkańcy. Tutaj mamy na kolejnym slajdzie ilość publikacji w poszczególnych 

latach, próśb, promocji tego rodzaju działań. Szanowni Państwo należy podkreślić, że gmina 

Miedźna była, jest i planuje nadal być miejscem, gdzie promuje się dobro. Tym samym za 

wyjątkowo niegodne i zniesławiające na równość rozpowszechnianie, dalece fałszywe informacje 

o gmina Miedźna pod kierunkiem moim, była nieczuła, nie zaangażowana w pomoc 

potrzebujących i znajdujących się życiowo w bardzo trudnym położeniu. Dziękuję Państwu 

uprzejmie. 
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Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Kto jeszcze z Państwa chce zabrać głos? Proszę, 

mieszkaniec, nie wiem, jeżeli ma Pan wolę się przedstawić, to bardzo proszę i udzielam Panu 

głosu. Proszę do mikrofonu, żeby dźwięk był rejestrowany. Dziękuję. 

Mieszkaniec: Dzień dobry Państwu, Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, Wójcie gminy 

Miedźna, Pani Wice-wójt. Nazywam się Gabriel Pala. Jestem, byłym prezesem LKS SOKÓŁ 

WOLA w latach 2018-2022 oraz byłem radnym osiedla WOLA 2. Aktualnie jestem prezesem 

stowarzyszenia Ponad Horyzontem i należę do kolegium, do Śląskiego Kolegium Sędziów. Chcę 

wypowiedzieć się w kilku sprawach, które zostały poruszone na ostatniej sesji i dotyczą również 

mojej osoby. Ogólnie  jestem daleki od poruszania takich tematów odnośnie klubów sportowych, 

bo uważam, że niektóre sprawy nie powinny wychodzić na światło dzienne. I nikomu nic 

dobrego to nie przynosi, ale jeżeli już ktoś zaczął to postaram się gdzieś tam to zakończyć. Więc 

zacznę może od sprawy tych nieszczęsnych kiełbasek, bo tak słuchałem ostatnią Radę i powiem 

szczerze, że uważam, że to nie jest temat na Radę Gminy, tutaj gdzie siedzimy i żeby dyskutować 

o czymś takim, a tym bardziej gdzieś posługiwać się informacjami i oskarżać kogoś o coś, co tak 

naprawdę się nie wydarzyło, bo zacznę od tego, że nie było żadnej puszki, tylko był słoik, bo to 

do słoika zbierali te pieniądze, tak po pierwsze. A druga sprawa, bo jeszcze chciałem zaznaczyć, 

wrócę do tego, że byłem wtedy prezesem. Zaczęliśmy, zarząd rozpoczął swoje działania 

początkiem roku 2018, jak wiadomo wtedy też Pan Łukasz Bana się wszedł do Zarządu. 

Wiadomo jako tam wiceprezes, było tam jeszcze kilku innych ludzi, ale nie będę tam przytaczał 

imion, nazwisk. Głównie chodzi o to, że inicjatywą zarządu było to, aby wyjść do ludzi właśnie z 

taką, no z kiełbaskami po prostu, żeby można było zachęcić, przepraszam. Żeby zachęcić ludzi 

po prostu do przyjścia do gdzieś tam, no wiadomo, miło spędzonego czasu, no i głównie chodzi o 

to, że wiadomo pomysł pomysłem, ale robić jak to zawsze w takich klubach to nie ma komu. No i 

zadeklarował się Pan Łukasz. No i jakie jest sedno sprawy? Sedno sprawy jest takie, że robił te 

kiełbaski i rzeczywiście gdzieś tam te pieniądze zabierał ze sobą, ale to było na zasadzie wlał 

wylał, gdyż on sponsorował te kiełbaski. Tych kiełbasek na dzień meczowy co prawda dużo nie 

schodziło, resztę gdzieś tam później zawodnicy dostawali po meczu. Czyli on z tego nie tak 

naprawdę, on inwestował, powiem szczerze, korzyści z tego żadnych nie było, na pewno nie 

zarobkowych, jeszcze do tego dokładał, no i tak można powiedzieć, że zabrał tą słynną puszkę, 

no ale zabierał to do tego, żeby później znów móc kupić na następny mecz. To jedna sprawa, a 

druga sprawa, jak wiadomo, Pan Banaś wtedy było przed wyborami, to i tak każdy się 

spodziewał, że, no to taka trochę będzie kiełbasa wyborcza, tak? No i tak też było, bo muszę 

powiedzieć, że po pół roku, no Pan został, Pan Łukasz został radnym, no i zrezygnował z funkcji, 

no bo też była taka potrzeba, tak? Co jeszcze mogę powiedzieć na ten temat? Także nie wiem 

skąd Pan miał te informacje Panie Wójcie, że puszka została zabrana i na pewno ja Panu tego nie 

powiedziałem, a wiem na pewno, że żadne informacje odnośnie klubu i żadnych finansów nie 

wychodziły na światło dzienne ani zewnętrzne, bo ja trzymałem na tym pieczę. Na pewno żaden 

wójt czy inna osoba trzecia nie ingerowała w Zarząd, bo nigdy bym sobie na to nie pozwolił. 

Dobrze, odnośnie, to już myślę wyczerpałem ten temat, odnośnie pikniku charytatywnego. To 

chciałem powiedzieć, że sam byłem jednym z organizatorów jako stowarzyszenie Ponad 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Horyzontem, nawet nie wie Pan, Panie Wójcie, z kim Pan Łukasz współpracuje, nie działał sam 

tak jak powiedział, było do tego wiele ludzi i uważam, że nawet jeżeli gdzieś tam są jakieś, no 

nie wiem, niesnaski między Wami, ja tam nie wnikam, ale ja sam uważam, że nie powinno, Pan 

sam stwierdził, że, bo tak słuchałem, że Pan zadzwonił do Pana Prezesa, co dla mnie jest 

karygodne, bo gdzie Wójt gminy Miedźna ma jakiekolwiek, że tak powiem, nie wiem jak to 

powiedzieć stwierdzić, wpływ, o przepraszam, że zapomniałem słowa, wpływ na zarząd 

stowarzyszenia, po prostu organizacji niepublicznej, tak, czyli coś tu się nie zgadza. No i 

odnośnie tego pikniku, Tak jak mówię, gdzieś tam jako prezes klubu, też we współpracy ze 

sołectwem, Wola 2, zakupywaliśmy namioty właśnie do tego, aby mogły być użyczane na 

różnego rodzaju eventy, jakieś wydarzenia, czy wiadomo, gdzie tylko się da no to można 

pożyczyć. No i co jeszcze? Jeszcze jedna sprawa taka mnie gdzieś tam tak dotknęła, to co Pan 

mówił, że Pan swoją twarzą, tam swoim imieniem, nazwiskiem nie będzie reprezentował, ale ja 

tak uważam, że twarzą klubu LKS SOKÓŁ Wola jest herb i Pan Prezes i że to oni, że tak powiem 

odpowiadają za to, no co się dzieje w danej organizacji, to że gmina gdzieś tam daje  dotację, 

znaczy odnośnie dotacji to jeszcze bym też mógł dużo mówić, ale to może kiedy indziej, bo nie 

jest dobrze, ta gmina to jest ewenement na skalę województwa śląskiego, bo wszędzie kluby są 

wszędzie kluby mają, zaopatrzone są(..) Znaczy inaczej, wszystkie gminne obiekty sportowe po 

prostu utrzymuje gmina, tak, za prąd, płaci za prąd, płaci za wodę, tutaj klub dostaje pieniądze. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Ja pozwolę tylko, ja pozwolę sobie tylko przerwać, bo 

nie lubię takich stwierdzeń nigdy albo unikam może w ten sposób, wszędzie indziej gmina płaci, 

wszędzie indziej gmina. 

Mieszkaniec: Dobrze, przepraszam. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Ja bym chciał, abyśmy, jeżeli już takie argumenty 

padają, bazować na faktach jaka to gmina i żeby każdy mógł sobie zweryfikować, żebyśmy nie 

dochodzili tak jak tych kiełbas i puszki bądź słoika. I prosiłbym bardzo już jakby zmierzać do 

brzegu, bo zgodnie ze statutem mniej więcej około 5 minut na wystąpienie. Proszę kontynuować, 

natomiast mając na względzie, że czas bliski wyczerpaniu. Dziękuję. 

Mieszkaniec: No to na przykład gmina Bojszowy, gmina Bieruń, no w każdej naokoło gminnej, 

ościennej, bo tak mówię, też gdzieś tam byłem prezesem przez 4 lata, byłem na różnych 

spotkaniach prezesów, z różnymi ludźmi miałem do czynienia, z różnymi ludźmi rozmawiałem i 

no tak jak mówię, nie wyciągam informacji z rękawa, wszystko jest to gdzieś tam potwierdzone i 

no może na dzień dzisiejszy już zakończę. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Wiele tematów poruszonych, żeby to 

usystematyzować, więc mamy temat tych słynnych już kiełbas, zbieranych środków do puszki 

bądź słoika. Zgadzam się z pierwszym zdaniem, że to nie powinien być temat na sesję uważam, 

więc tu jakby na tym postawię kropkę. Pan Wójt, ad vocem jak rozumiem, prosiłbym Panie 

Wójcie też tak w miarę zgrabnie. 
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Wójt Gminy Miedźna: Przepraszam, ja jak zwykle Szanowni Państwo zgrabnie i powabnie 

myślę, że od nowa trzeba to zacząć po prostu. Szanowni Państwo, czy puszka, czy słoik, wie Pan 

co, to jest dla mnie śmieszne, ale okej, dobra. Przyjmijmy, że to jest tożsame, chociaż nie jest 

tożsame. Natomiast Pan ówczesny Radny Banaś miał do tej pory 5 lat na wyjaśnienie tego 

problemu. W 2020 roku, w grudniu skierowałem do niego maila. W związku z Pana 

oczekiwaniem, że dział promocji Urzędu Gminy będzie opublikował Pana inicjatywy, pragnę 

przypomnieć Panu naszą niedawno odbytą rozmowę. Poinformowałem Pana wówczas, że dotarły 

do mnie przykre informacje na temat skarbonki z pieniędzmi zbieranymi przez Pana na boisku 

LKS podczas sprzedaży grillowanych kiełbasek mających pochodzić od sponsorów. Chciałem 

dowiedzieć się od Pana, czy prawdą jest, że rzeczywiście zabrał Pan te pieniądze i ich nie 

rozliczył. Nie umiał Pan podczas tej rozmowy wyjaśnić w żaden sposób dalszych losów tych 

datków z tej zbiórki. To jest 5 lat, proszę Państwa, cieszę się bardzo, że po 5 latach ktoś próbuje 

to wyjaśnić, dla mnie to dalej nie dociera. Myślę, że sprawa puszki, sprawa energii elektrycznej 

w tym SOKOLE, w tym klubie sportowym jest dużo do wyjaśnienia, także myślę Panie 

Przewodniczący tyle na dzisiaj wystarczy. Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Dziękuję Panie Wójcie. Czas na obecnego Prezesa. 

Proszę. 

Prezes LKS Sokół Wola: Raz jeszcze Państwa witam. Wysoka Rado, wszyscy tutaj 

zgromadzeni. Niejako zostałem wywołany miesiąc temu tutaj do wyjaśnienia pewnych spraw, 

stąd też moja dzisiejsza wizyta. Zaraz mówię, że jest to tylko i wyłącznie moja inicjatywa jako 

osoby, która dokładnie 11 lutego 2022 roku zajęła się klubem sportowym SOKÓŁ w Woli. 

Nawiązując tutaj do wypowiedzi Pana Łukasza Banasia, chciałem przede wszystkim 

poinformować, że SOKÓŁ Wola jest dalej stowarzyszeniem, nie było żadnej prywatyzacji i 

myślę, że Pan jako były wiceprezes tutaj klubu powinien wiedzieć jak wygląda statut tegoż klubu 

i jak ustawa o stowarzyszeniach precyzuje działalność takich klubów. Także jesteśmy dalej 

stowarzyszeniem, nie jesteśmy spółką akcyjną, ani sportową spółką akcyjną, bo takie formy są 

dopuszczalne w przypadku prywatyzacji klubu. Co do pikniku charytatywnego, oczywiście 

bardzo popieram prywatnie tego typu inicjatywy, jak również jako działacz klubowy popieram to. 

Sam udzieliłem się w tej zbiórce, taka informacja tak gdzieś tam z boku. Jako klub też 

prowadziliśmy różne imprezy charytatywne. Największą taką imprezę przeprowadziliśmy we 

wrześniu 2022 roku. Kiedy na leczenie mieszkańca naszej gminy zebraliśmy prawie 18 000,00 

złotych. Także wiem ile to wymaga pracy, zachodu, ile spotkań, ile przejechanych kilometrów, ile 

poświęconego czasu i naprawdę bardzo podziwiam i szanuję ludzi, którzy w takie akcje się 

włączają. Pomaganie nie ma barw, pomaganie powinno łączyć, a nie dzielić, dlatego troszeczkę 

zdziwiła mnie ta sytuacja, która tu miała miejsce dokładnie miesiąc temu, bo tak naprawdę po 

rozmowie telefonicznej z Panem Banasiem. Potwierdzam, pan wójt do mnie zadzwonił i byłem 

bardzo zdziwiony tym, że klub, że logo tego klubu, że nazwa tego klubu pojawia się oficjalnie 

jako partner tego wydarzenia, bo tak naprawdę, Panie Łukaszu, umówiliśmy się na użyczenie 5 

kompletów stolików wraz z ławkami. To była jedyna nasza nić porozumienia. Prosiłem Pana 
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dyskretnie o usunięcie loga. Nie zrobił tego Pan do dzisiaj. Co mi Pan przyobiecał? proszę 

sprawdzić. Rozmowa na komunikatorze prowadzona 12 lutego godziny wieczorne. Proszę 

zobaczyć, że w następnej(...) W treści tej rozmowy Pan sam pisze, że w takim przypadku to ja 

rezygnuję, a dalej to jest jakaś tam lista żali. Ja nie będę się do tego odnosił. Jestem po prostu 

winny taką informację, jaka sytuacja miała miejsce, skoro 3 lata temu podjąłem się w trudnej 

sytuacji. Niektórzy wiedzą, którzy byli na zebraniach, którzy chodzili, jak wyglądał budżet klubu, 

jak wyglądały finanse. Jak wyglądała organizacja? Wiele, wiele nieprawidłowości przez te 3 lata 

udało się wyprostować. Na ten moment jesteśmy klubem, który nie ma żadnych zaległości, 

żadnych zobowiązań, czy to wobec podmiotów publiczno-prawnych, czy wobec innych. 2,5 roku 

mniej więcej to zajęło, także SOKÓŁ ma się całkiem nieźle i trudno to zmierzyć jakąkolwiek 

miarą, bo tak naprawdę zdrowie i czas poświęcony dla naszych pociech, naszych dzieci, to jest 

największa motywacja, żeby dalej działać. Przez ten czas sam niejednokrotnie wieczorami dosyć 

późno pracowałem nad projektami, udało się kilka projektów zakończyć z sukcesem. Ponad 40 

000,00 złotych to była kwota, która przez te 3 lata dzięki takim projektom, między innymi 

Program Klub z Ministerstwa Sportu i Turystyki. W tym roku również dwa wnioski tutaj mamy 

w rozpatrzeniu. Liczę, że znowu uda się coś dla tej społeczności zrobić, także jestem tu tylko, 

żeby tej całej naszej klubowej społeczności, ponad 100 zawodników tu jest na ten moment, 

rzesza kibiców, członków zwyczajnych, partnerów, sponsorów, chciałem podziękować. Chciałem 

wyjaśnić, chciałem wyjaśnić tą całą sytuację, żebyśmy już, jak powiem, temat zakończyli. Ja 

naprawdę od 11 lutego 2022 roku nie chcę się wracać ani do puszek, ani do słoików, ani do 

kiełbasek. Proszę mi wierzyć, to chciałbym już też ten temat zakończyć, patrzeć do przodu. 

Kiedyś takie pytanie ktoś mi zadał na stadionie po meczu, czemu nie cofam się w tył w te 

wszystkie nieprawidłowości. Nie, ja wolałem patrzeć w przód, wolałem dalej, że tak powiem, 

wraz z kolegami z Zarządu organizować tą działalność. Ten czas naszej klubowej młodzieży, 

naszej wolańskiej młodzieży, gminnej młodzieży, to jak gdyby był cel nadrzędny i myślę, że 

przez te wszystkie lata, to już 71 rok, kiedy ten klub działa, wiele, wiele ludzi dużo dobrego dla 

tego klubu zrobiło i chciałbym, że tak powiem, na ten moment tą dyskusję zająć. Jeśli są jakieś 

pytania, jestem do dyspozycji, do wyjaśnienia. Bardzo dziękuję za poświęcony mi tutaj czas. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Dziękuję Panie Prezesie, dziękuję też za to, że Pan 

przybył i też to swoje stanowisko przedstawił, ponieważ no sam wskazywałem, że taka rozmowa 

o nieobecnych nie przystoi, natomiast w poprzedniej sesji takowa się wywiązała, więc dziękuję. 

Znamy to teraz również z Pana strony, myślę, że temat uważam za zamknięty i proszę już, to jest 

moja prośba, bo nikogo nie zobliguję, ale żeby więcej, najbliższym czasie nie widzę takiej 

potrzeby, żeby poruszać na sesji temat kiełbas oraz pikniku, który mamy myślę jako i mieszkańcy 

i radni jasność. Dziękuję za zrozumienie mojej prośby. Natomiast w innych tematach jesteśmy w 

punkcie wolne wnioski, zapytania. Czy ktoś z Państwa jeszcze chce zabrać głos? Proszę Pan 

Łukasz Banaś. 

Pan Łukasz Banaś: Dziękuję Panie Przewodniczący za udzielenie głosu. Radni, Goście. Panie 

Przewodniczący, ja tylko minutkę wrócę do tematów, bo też tu zostałem wywołany. Tak jak tu 
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prezesi się wypowiedzieli, jest to prawdą to, co powiedzieli, skoryguję delikatnie Prezesa Radka. 

Tam, gdzie mogłem, usunąłem informację o SOKOLE. Za resztę odpowiadał grafik, o którym 

informowałem Ciebie, Radku. W tym samym jeszcze temacie, żeby już to faktycznie zamknąć, 

Do Pana Wójta Słoninki. Tak, trwało to chyba 5 lat, tak jak to Pan wspomniał. I ja też Panu cały 

czas powtarzałem, jak mi Pan zwracał uwagę o słynnej puszce. Ja Panu tylko dzisiaj przypomnę, 

bo Pan się tak wychwalał zawsze, czy wychwala, że Pan był doskonałym policjantem, o czym 

dzisiaj w kolejnym temacie nie do końca to tak wygląda. Chciałbym Panu przypomnieć, że jest 

takie coś jak kodeks postępowania karnego, art. 304 i po raz kolejny Panu mówię, miał Pan 

obowiązek zawiadomienie o popełnieniu przestępstwa. Nie zrobił Pan to do dzisiaj. Dziękuję. 
Panie Przewodniczący mogę kontynuować kolejny temat? 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: W innym wątku, jak rozumiem. Ale prosiłbym 

również o reżim czasowy. 

Pan Łukasz Banaś: No, będę się starał. Wystosowałem takie pismo 11 marca do Pana Wójta 

Słoninki. Do dzisiaj nie dostałem jeszcze odpowiedzi na to pismo. Chodzi też między innymi 

właśnie o byłego prezesa naszej gminnej spółki utrzymywanej za nasze podatki mieszkańców 

gminy Miedźna. Panie Mecenasie jedno pytanie mam. Czy ja mogę używać pełne imię i 

nazwisko jak co niektórzy tu zapomnieli jak mam na imię i nazwisko czy bez nazwiska? Bo 

chodzi o byłego wiceprezesa GZGK, żeby później nie było jakichś niejasności, żebym znowu nie 

chodził po sądach, chociaż sądy dla mnie nie są obce.  

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Byłych prezesów GZGK było co najmniej kilku, więc 

myślę, że chyba zasadnym byłoby to wskazać, natomiast Panie Mecenasie proszę o opinię. 

Pan Łukasz Banaś: Ostatnio był temat poruszany, Pan Wójt nie udzielił kompletnej odpowiedzi 

na zadane pytanie przez Pana Radnego Damiana Farugę. 

Mecenas: Konkretnie jakie on brzmi te pytanie, żebym wiedział. 

Pan Łukasz Banaś: No bo nie jest tajemnicą, że były wójt gminy Bojszowy, który był 

zatrudniony u nas w gminnej spółce GZGK, musiał zrezygnować z pracy, bo dostał wyrok karny. 

Czy ja na tej sali mogę używać pełnej nazwy, imienia, nazwiska, czy używamy tylko imię i 

pierwszą literkę z kropką? No tak, żeby później nie było niejasności. Wiecie, bo wiem, że będzie 

sprawa w sądzie, jeżeli pewnie powiem pełne nazwisko. 

Mecenas: Nie jestem w stanie jednoznacznie odpowiedzieć, bo generalnie co do zasady nie ma 

możliwości, że tak powiem, przytaczania imienia, nazwiska w środkach masowego przekazu 

osób, które są podejrzane. Natomiast jeśli chodzi o osoby, które są skazane jakimś tam 

wyrokiem, no to już ten, który ma potrzeby jakby omówienia na temat tej osoby, no to w tym 

momencie musi sam zdecydować, bo ja za Pana nie jestem w stanie zdecydować. Jakby przepisy 

tutaj tej kwestii nie precyzują, bo mówimy tutaj co najwyżej o środkach masowego przekazu, 

natomiast jest tutaj zgromadzenie publiczne i mówimy o osobie, której nie ma, więc nie jestem 

Panu w stanie jednocześnie odpowiedzieć. 
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Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Panie Mecenasie, jeżeli ja mogę i Panie Banaś. 

Proponuję, nie jesteśmy Nowym Jorkiem metropolią z 400 gminnymi spółkami komunalnymi. 

Gmina Bojszowy też miała byłego wójta jednego, więc ja myślę, że bez używania nazwisk Pan 

może wyrazić i myślę, że zostanie zrozumiany o kogo chodzi i już naprawdę przestańmy może 

dyskutować nad rzeczami, w który wszyscy wiemy o co chodzi. Także proszę kontynuować 

swoją wypowiedź myślę bez używania ani skrótów literowych, ani nazwisk, ani imion. Nie ma 

tej osoby. Kolejny raz zwracam na to uwagę też dyskusja o nieobecnych jest no powiedzmy taka 

średnia. Natomiast proszę udzielam Panu głosu z zachowaniem tych zasad, o których 

powiedziałem. 

Pan Łukasz Banaś: Panie Przewodniczący, proszę mi powiedzieć, czy ja jako mieszkaniec mogę 

wnioskować, żeby Komisja Rewizyjna zajęła się tematem, bo mam tu kilka punktów, chciałbym 

skierować do Przewodniczącego Komisji Damiana Farugi. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Może od razu udzielę odpowiedzi, tak chyba będzie 

zgrabniej w tej dyskusji. Pan może skierować pismo do Biura Rady w danej sprawie, w każdej 

sprawie. Jako Przewodniczący kieruję pisma do właściwych merytorycznie komisji. Jeżeli będzie 

kwestia poruszona taka, która jest w kompetencji Komisji Rewizyjnej, no to na pewno takie 

pismo tam trafi. Tylko Pan, jako mieszkaniec do komisji wniosków w mojej opinii bezpośrednio 

kierować nie jest władny. Dziękuję. 

Pan Łukasz Banaś: Dobra, dziękuję. W takim razie, żeby nie bawić się w tą biurokrację, ja 

może dzisiaj, słychać mnie? Skieruję zapytanie do pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Damiana Farugi, czy mógłby się zająć tematem, jeżeli odpowie mi na pytanie, że nie albo tak. to 

wtedy podejmuję decyzję, że będzie pismo. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Nie, nie, kurczę, ale myślę, że wyraziłem się dosyć 

jasno, a tu będziemy teraz robić jakiś research. Panie Łukaszu, proszę skierować przez biuro 

podawcze pismo do Rady Gminy, opisać w jakim temacie ma Pan wątpliwości bądź zapytania. Ja 

w ramach działalności całej Rady skieruję do właściwych komórek czy jednostek, przepraszam, 

komisji, zgodnie z moją jakby mocą i dostanie Pan odpowiedź, no bo tak to działa. Także ja nie 

chciałbym tutaj odpytywania przewodniczących komisji, czy mają ochotę się zająć sprawą, o 

której tak naprawdę jeszcze nie wiedzą i czego dotyczy. Także prosiłbym Panie, Panie Łukaszu, 

przepraszam. na biuro podawcze, pismo do Biura Rady i będziemy procedować tak jak każdą 

inną sprawę każdego mieszkańca, które wpływa do Biura Rady. Dziękuję. 

Pan Łukasz Banaś: Dziękuję Panie Przewodniczący. no temat jest jakby nie patrzeć dosyć 

ważny, bo ktoś brał publiczne pieniądze. Z mojej wiedzy były prezes GZGK od 11 października 

2024 roku nie powinien już pracować w spółce gminnej. Może zapytam Pana Przewodniczącego, 

czy został Pan Poinformowany przez Prezesa Andrzeja Mańkę o zaistniałym problemie, który 

powstał w GZGK, czy w ogóle radni byli świadomi, że Pan Wiceprezes GZGK były Wójt 

Bojszów został skazany prawomocnym wyrokiem w sądzie karnym? Czy mają taką Państwo 

wiedzę jako radni? 
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Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Panie Łukaszu Banaś. Prezes Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej nie jest pracownikiem Biura Rady, jest prezesem spółki działającej na 

podstawie prawa o spółkach handlowych. Nie znajduje przepisów w statucie rady, ani w innym 

prawodawstwie, chyba, że czegoś nie wiem, to też przyjmuję, żeby prezes GZGK musiał składać 

doniesienia bądź zawiadomienia do Komisji Rewizyjnej w takim trybie, o jakim pan mówi. To 

regulują zupełnie inne przepisy. Właścicielem stuprocentowym spółki jest Wójt gminy Miedźna. 

Nad Prezesem Gminnego Zarządu Gospodarki, Gminnej Spółki Gospodarki Komunalnej, 

Gminnego Zakładu, przepraszam, Gospodarki Komunalnej jest Rada Nadzorcza, która również w 

swoich jakby uprawnieniach i kompetencjach ma weryfikowanie prawomocności działania 

Zarządu i jest niejako zobligowana, aby działania stosowne podejmować, jeżeli ma wiadomości o 

nieprawidłowościach. To nie jest  żadna nowa konstrukcja tej spółki, bo tak to funkcjonuje od 

momentu założenia tak naprawdę, no w takiej konstrukcji. Także jeżeli Pan pyta czy składał, nie, 

bo nie miał takiego obowiązku. Natomiast w momencie jakby powzięcia takiej wiedzy przez 

radnych, jeżeli ktoś chce wyjaśnić sprawę albo zweryfikować dane, no to w normalnym trybie 

może się zwrócić do właściciela spółki jako do pana wójta o wyjaśnienia. Nie wiem czy ktoś z 

Państwa Radnych takie działania podejmował czy nie, to też do mnie to nie wpłynęło 

przynajmniej. Jeszcze raz zwracam uwagę, że ja nie chciałbym tutaj odpytywania, bo to nie jest 

wywiad z radnymi Panie Łukaszu. Był Pan Radny, wie Pan jak to działa, ani publicznego tutaj 

odpytywania radnych, co wiedział, a co nie wiedział i co z tym zrobił, bo ja nie pozwolę na takie 

zachowania na tej sali. Jeżeli ktoś z Państwa obecnych mieszkańców, czy ktokolwiek z innych 

nieobecnych tutaj oglądających nas, chce się czegoś dowiedzieć bądź na jakiś temat zwrócić 

uwagę, to zawsze zachęcam do wystosowania nawet wiadomości e-mail do Biura Rady Gminy i 

sprawy po zapoznaniu się przeze mnie będzie rozpatrywana przez właściwe komisje z pomocą 

jednostek gminy, czy też innych referatów. Jeżeli, Panie Łukaszu, ma Pan jakby w tym temacie 

potrzebę dalszego odpytywania, co się działo, to ja bym prosił, aby zakończył Pan wypowiedź w 

tym wątku. Dziękuję. 

Pan Łukasz Banaś: Dobrze, Panie Przewodniczący, już pomalutku kończę. Pytam się w zasadzie 

jako mieszkaniec, jestem mieszkańcem tej gminy, odprowadzam podatki, pracuję w dwóch 

firmach, więc niemałe pieniądze idą na pensje też w jakimś małym procencie, między innymi 

Pana Wiceprezesa, który pobierał w tym czasie też wynagrodzenie, którego nie powinien 

pobierać, bo zwolnił się, czy ktoś go zwolnił, bo tego nie wiem, nie mam takiej wiedzy, dopiero 

20 grudnia 2024 roku, czyli pobierał pensję przez 1,5 miesiąca. Ja kończę temat, Panie 

Przewodniczący. Dał mi Pan po prostu do zrozumienia, że trzeba wystosować stosowne pismo, 

które na pewno będzie wystosowane. A myślę, że Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

Damian Faruga, który miesiąc temu już pytał Pana Wójta i nie uzyskał w zasadzie wyczerpującej 

odpowiedzi. Myślę, że Pan Damian, w cudzysłowie oczywiście teraz mówię, pociągnie ten temat. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Ja nie daję nikomu nic do zrozumienia, po prostu 

wyjaśniam jak działa Rada Gminy, za którą ja biorę odpowiedzialność oraz gdzie właściwe 

pytania można kierować. Ja tylko na jedną rzecz zwrócę uwagę, ponieważ jest transmisja na 
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żywo. Używanie sformułowań tak stanowczych jak Pan w tej chwili czy przed chwilą użył a 

propos pobierania wynagrodzenia należnie bądź nie, może być odczytane jako pomówienie. 

Natomiast ja nie podejmę się tej oceny, bo to też nie jest moja kompetencja. 

Wójt Gminy Miedźna: Dziękuję. Panie przewodniczący, troszeczkę szerzej, bo tu zostały 

poruszone parę tematów, w związku z tym troszeczkę szerzej i jeszcze raz i od nowa. Tak, byłem 

policjantem, jestem z tego dumny. Byłem oficerem policji, starszym oficerem policji, byłem 

komendantem policji. Byłem szefem zajmującym się zabójstwami na terenie całego Śląska, i nie 

tylko. Wchodziłem w skład delegacji, która ustalała przepisy dotyczące wejścia do Unii 

Europejskiej. Jestem z tego dumny. Byłem wielokrotnie odznaczony przez prezydentów 

poszczególnych. Jestem z tego bardzo dumny. Być może ma Pan jakiś uraz na moim punkcie, ale 

trudno. Czasami niektórzy mają uraz na punkcie policji, jeżeli z nią mają na bakier. Szanowni 

Państwo, co do art. 304, ja nie byłem pokrzywdzony, podkreślam jeszcze raz, nie znałem kwoty, 

nie byłem pokrzywdzony, Pan miał 5 lat na wyjaśnienie. Zrobił Pan to teraz, teraz nieudolnie, w 

sposób bardzo nieudolny, enigmatyczny, swoje zdanie mam na ten temat, już go nie zmienię. 

Natomiast Szanowni Państwo, odnoście Pana Wiceprezesa. Odejście Pana Wiceprezesa nie było 

podyktowane skutkami działań w spółce. Spółka nie poniosła żadnych kosztów z działalnością 

związaną z zatrudnieniem Pana Prezesa, Wiceprezesa przepraszam. To były jego sprawy osobiste. 

Poza spółką. Natomiast z tego miejsca pragnę bardzo podziękować Panu Wiceprezesowi za 

ogrom pracy, którą włożył w spółkę. Za to, że poprawiliśmy jakość wody, za to, że 

wyremontowaliśmy ogrom rzeczy, za to, że pomógł w rozwiązaniu kar nałożonych na Gminny 

Zakład Gospodarki Komunalnej, jego osobiste zaangażowanie spowodowało to, że żyje nam się 

teraz lepiej i to będzie w przyszłości skutkowało. Kolejna rzecz, Szanowni Państwo, Pan tutaj 

próbuje pouczać. Pan był radnym i mówi Pan o jakichś stratach, a jak Pan stracił mandat radnego, 

odwołał się Pan do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, co Pan napisał w uzasadnieniu: 

Kosztami moich nieudolności proszę obciążyć gminę. Tak Pan dbał te podatki gminne, proszę 

Pana. Niech Pan będzie poważny, chociaż raz. Pan się zwija po prostu. Proszę mi wierzyć. Jestem 

dumny, że byłem policjantem. Proszę sobie wyobrazić, że 70% osób, które poszły do głosowania, 

tego policjanta, tak znienawidzonego przez Pana, poparło w działaniach. Demokracja nie jest 

zagrożona. Boję się, co będzie później. Ja proszę za 2 lata oddam to stanowisko. Jezu, po drugiej 

kadencji za 4 lata prawdopodobnie oddam to stanowisko. Myślę, że w bardzo dobrym stanie. 

Proszę się nie martwić. Proszę zadbać o siebie. Niech Pan cały czas zaczyna od nowa i będzie w 

porządku. Dziękuję uprzejmie. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Czy ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos? 

Pan Łukasz Banaś: Mogę? 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Szczerze powiem rozważam, ale……..ale Panie 

Łukaszu, poważnie rzecz biorąc, naprawdę do brzegu, jeżeli w tym samym temacie i(...) 

Pan Łukasz Banaś: No przecież, godzinę ta rada, nowa rada ustaliła tylko wyłącznie w zasadzie 

pod kątem mieszkańców, żebyśmy się tu wszyscy spotykali, rozmawiali i ja to tak odczytałem tą 
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informację, dlatego jestem tu dzisiaj po raz kolejny. Panie Wójcie, Słoninka. Nie zwijam się, a się 

rozwijam, żeby to było jasne. Doskonale osoby wtajemniczone, nie będę po raz kolejny, bo już 

kiedyś tak delikatnie powiedziałem, dlaczego Pan musiał odejść z policji, bo Pan doskonale wie, 

że mądry policjant nie odchodzi we wrześniu. 

Wójt Gminy Miedźna: Słucham, dlaczego, publicznie? 

Pan Łukasz Banaś: Ja to zostawię sobie pod koniec kadencji. Dlaczego mi Pan przerywa, Panie 

Słoninka? Ja Panu nie przerywałem. 

Wójt Gminy Miedźna: Bo mówi, bo Pan kłamie. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Teraz ja, Panowie, ja przerywam obu Panom. Ta 

dyskusja nie ma na celu żadnych konstruktywnych wniosków. Mam wrażenie, że schodzi na 

grunt mocno prywatnych animozji. Zamykam tą dyskusję. W tym temacie odbieram Panom głos. 
Czy ktoś z Państwa chce zabrać jeszcze w innym temacie? Tak i taka tylko dygresja. Tak, ta 

godzina jest ustalona po to, żeby mieszkańcy mogli przyjść. Ja się niezmiernie cieszę, że dziś jest 

takie grono mieszkańców. Natomiast z szacunku do czasu też tych mieszkańców uważam, że 

dyskutowanie o jednym i tym samym temacie nie wnosząc nic nowego do sprawy, a sprawa nie 

dotyczy dobra gminy i celów, jakie chcemy wspólnie realizować jest po prostu zbędne. Dlatego 

tak postanowiłem i taka konkluzja. Pani, proszę Pani Małgorzato. 

Pani Małgorzata: Dzień dobry, witam Państwa serdecznie. Ostatnio oglądałam sesję Rady 

online i trochę wzbudziło moje, obserwacje taka w ogóle rzecz, która się tu wydarzyła, a 

mianowicie Pan Radny Kempny nie wiedział skąd na koncie, ma tam 50,00 parę złotych więcej, 

tutaj Pani Skarbnik, no ja pamiętam też akurat, bo byłam zbulwersowana tymi podwyżkami za 

ostatniej kadencji, Więc dobrze pamiętam i tu Pani wytłumaczyła skąd te 50,00 złotych parę 

wpłynęło. Pan tutaj powiedział, że wnosi Pan, żeby tą podwyżkę anulować. Wszyscy radni się 

zgodzili. Bardzo dziękuję. I moje takie, teraz takie zapytanie, bo nie wiem też, jak Pan tutaj 

Przewodniczący do tego się odniesie, czy może pismo napisać, czy jak tam, bo tak sobie 

pomyślałam, że skoro te 50,00 parę złotych tutaj Państwo przegłosowaliście, to jako, że 

patrzyłam ostatnie te podwyżki, które były, no u nas w gminie były takie bardzo znaczące i 

pomyślałam sobie, że może radni pomyślą o tym, żeby zredukować swoje pensje, tak jak mają 

ościenne gminy. Ja tutaj się posiłkuje na gminie Kobiór i Suszec. Także dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Dziękuję. Ja tak tylko w woli sprostowania Pan Radny 

Kempny złożył na poprzedniej sesji wniosek, treść wniosku brzmiała o rozpoczęcie prac w 

sprawie zmiany uchwały o dietach. Więc to, ten temat jest procedowany. Ja prowadzę tutaj 

analizy i rozmowy wspólnie z Panią Sekretarz, z Panem Mecenasem w zakresie wskazanym 

przez Pana Radnego. W miesiącu kwietniu planuje spotkanie wspólne wszystkich komisji w tym 

temacie, bo diety, ich wysokość jest regulowane uchwałą. Uchwała musi być przyjęta przez Radę 

Gminy, więc jakby ta praca nad tą uchwałą,ewentualnymi zmniejszeniami, zwiększeniami bądź z 

konstrukcją, bo podwyżka diet nie wzięła się z tego, że sobie Rada przyznała podwyżkę, tylko 
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zmieniła się kwota bazowa, na podstawie której jest wyliczana wysokość diety, bo taka 

konstrukcja uchwały obowiązywała już w poprzedniej kadencji, więc, no ale wniosek został 

przyjęty pod do procedowania dalszego, stąd ta procedura trwa i w miesiącu kwietniu myślę 

będzie kontynuowana na forum całej Rady na wspólnym posiedzeniu komisji. Także póki co w 

kwestii diet status quo. 

Wójt Gminy Miedźna: Dziękuję uprzejmie. Żeby zacząć, zakończyć ten temat, Szanowni 

Państwo, króciutko,  Spotkamy się na innym punkcie. Dość tych pomówień, dość tego 

dziadostwa z Pana strony. Myślę, że rozstrzygniemy to inaczej. Dziękuję. 

Pan Łukasz Banaś: Dziękuję za udzielenie głosu. Panie Przewodniczący. Ja już nie będę wracał 

do tyłu. Trzeba iść do przodu. Panie Marcinie Kapica. Ja bym prosił, bo to był przed chwilą, nie 

tak dawno, kilka minut wstecz, poruszany też temat prawo skrętu na Gilowice z Woli,  przy 

cmentarzu dokładnie, chodzi o to skrzyżowanie przy Dino. Prosiłbym, żeby Komisja Branżowa 

zajęła się tematem, a chodzi o budowę ronda na tym skrzyżowaniu, żeby nie brać pod uwagę też 

opcji prawo skrętu, a wziąć też opcję z budową ronda. A dlaczego mówię o tym? W zeszłym 

roku, dokładnie rok temu, znaczy może nie dokładnie rok temu, ale w zeszłym roku była 

kampania wyborcza. Uczestniczyłem też na spotkaniu w Domu Kultury w Woli, które 

zorganizowała Ziemia Pszczyńska. Była tam na tamten czas Pani Starosta, Pani Barbara Bandoła. 

Na tym spotkaniu byli też nasi tu radni, Andrzej Nelec między innymi i kilku mieszkańców. Ja 

ten temat już w zeszłym roku poruszyłem, żeby powiat, bo to jest w zasadzie inwestycja, droga 

jest powiatowa, skrzyżowanie jest powiatu, w porozumieniu z gminą Miedźna wziął pod uwagę 

budowę ronda. Z tego co pamiętam, bo dzisiaj się nie przygotowałem na ten prawo skręt, ale z 

tego co pamiętam kwota była dosyć spora. W rządowych facebookach Pana Jana Słoninki i 

myślę, że za tą kwotę śmiało można by było wybudować rondo. Do czego jeszcze zmierzam? 

Pozwoliłem sobie w zeszłym roku zorientować się w pewnej instytucji, o której tu też delikatnie 

żeśmy mówili, że przy budowie prawo skrętu, czyli w kierunku Gilowic będzie wymuszona 

zmiana organizacji ruchu, czyli mieszkańcy, ja mówię o tamtym czasie oczywiście, nie wiem czy 

przepisy się zmieniły, ale mój rozmówca mnie poinformował, że jeżeli będzie prawo skręt w 

kierunku Gilowic, to mieszkańcy, którzy jadą w kierunku z Woli, w kierunku Miedźnej, będą 

mieli znak stop, więc nie rozwiąże to sytuacji, będzie dalej to skrzyżowanie zakorkowane, tylko 

może nie od strony Międzyrzeckiej, a w kierunku Miedźnej jadąc z Woli. Także jeżeli można, 

Panie Przewodniczący Marcinie, to prosiłbym, żeby na Komisji Branżowej zająć się tym 

tematem. 

Radny Marcin Kapica: Panie Łukaszu, generalnie to co pan powiedział, to jest nic innego jak to 

co powiedziałem, czyli zasugerowałem tu właśnie Wójtowi po prostu możliwość rozważenia, bo 

myślę, że decyzja o tym prawo skręcie to jest jeszcze kwestia następnych, powiedzmy, nie wiem, 

kilku lat, więc w tym zakresie wydaje mi się, że sama rozmowa o tym skrzyżowaniu, o 

rozwiązaniu w tym miejscu, to myślę, że jeszcze będzie pewnie temat niejednej dyskusji. 

Podejrzewam, że u mnie na komisji, więc myślę, że jak najbardziej ten temat zostanie wzięty pod 

uwagę. Zresztą, co zasugerowałem, to kwestia dobrych rozwiązań myślę i dobra mieszkańców. 
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To jest kwestia, którą mamy na celu. Natomiast chciałem zapytać Panią Marzenę, bo ja tu już 

korzystam z głosu, został kolejny raz poruszony,Panią Małgorzatę, przepraszam, odnośnie 

powiedzmy tych diet radnych. Tu Pani wywołała dwie, dwie miejscowości, więc nawiązując tu 

do słów Pana Przewodniczącego, kwestia, jak już mówimy konkretnie, proszę podać te kwoty, bo 

ja też jestem trochę niejako zaskoczony a propos tego, co Pani tu mówiła o słowach Pana 

Radnego Kempnego, jego wniosku odnośnie obniżenia, bo tak też zaciekawił mnie ten temat. 

Jestem świeżym radnym. Szczerze powiedziawszy myślałem, że tematy, które zostały rozwiązane 

niejako wydaje mi się, że można się ze mną zgodzić lub nie dobrze lub niedobrze, ale kwestia tak 

jak tu przewodniczący wspomniał dieta radnego będzie obliczana ,już można powiedzieć 

systemowo, bo od kwoty bazowej no i czytałem kiedyś uzasadnienie Pana byłego 

Przewodniczącego Radnego Kempnego. Tu mam taki cytat. Może przeczytam, tak będzie 

najkorzystniej: Nie była to łatwa decyzja, bo wiemy, że pieniądze potrafią poróżnić ludzi 

najbardziej. Ale też uważamy, że aby nie rozpalać co krótki czas mieszkańców podobnymi 

emocjami, wzięliśmy na siebie ten ciężar, bo należało tak te diety urealnić, żeby na dłuższy czas 

móc już do tego tematu nie wracać. I teraz tak naprawdę paradoksem jest to, że osoba, która 

napisała takie uzasadnienie, stworzyła tą uchwałę, niejako z resztą radnych, wraca do tego 

tematu. Z jakiego powodu szczerze powiedziawszy się zastanawiam, nie wiem. Natomiast jedno 

jest, co mnie jeszcze zastanawia oprócz tego, to czy to jest jedyna uchwała, którą podjęła Rada 

Gminy w tamtej kadencji, która może być zakwestionowana przez tego przewodniczącego. To 

tak jakby pani odpowiedziała jeszcze na pytanie odnośnie tych kwot. 

Pani Małgorzata: Mam tutaj uchwałę z Kobióra, z gminy Kobióra. Mam nadzieję, że to jest 

uchwała ostateczna, która, no tak jak wszyscy wiemy, że teraz były te podwyżki, to była uchwała 

z dnia 29 grudnia 2022 roku. I mamy tutaj tak. Przewodniczący rady otrzymuje kwotę 1 200,00 

złotych. Wiceprzewodniczący rady 1 000,00 złotych. Przewodniczący komisji stałych tutaj jest 

napisane 900,00 złotych. Takie tutaj według tej ustawy tutaj się powołuje. Nie wiem czy podać 

numer ustawy czy wystarczy dzień.  

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Myślę, że do tych dokumentów każdy z nas może 

dotrzeć, zweryfikować numer uchwały i to w jakiś sposób(...)W kwestii uchwał regulujących 

diety jeszcze trzeba zwrócić uwagę na mechanizmy, czy to są właśnie kwotowe, procentowe, 

także też nie zawsze można tak bezpośrednio porównać. Ja bym prosił, Panie Radny, aby pan do 

dyskusji się zgłosił. Wtedy będzie odhaczony w systemie sesji i udzielę panu głosu. Proszę 

bardzo. 

Radny Andrzej Kempny: Dziękuję Panie Przewodniczący. Jest to obrazkowe, muszę przyznać. 

Bardzo przejrzyste, jak młodzi trampkarze. Po piłkarsku to ujmę. Ale dobra, troszkę tutaj historii, 

diety. Znaczy powinienem zacząć od tego, że musiałbym Panią poprosić, żeby Pani, jeżeli Pan 

ma jakieś do mnie pretensje, czy może aluzje, czy to jest do mnie pytanie, bo ja nie umiem się za 

bardzo do tego odnieść, czy do Pana Przewodniczącego, prosiłbym o pismo. Nawet ja 

odpowiedziałbym na piśmie, z tego względu, że Państwo bardzo fajnie potraficie później 

wszystko przedstawiać, tzn. na waszych forach internetowych, co mnie później bardzo bawi, nie 
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tylko mnie, ale wielu mieszkańców, bo są mieszkańcy nawet już kiedyś byli z tym zmęczeni, 

teraz już się z tego śmieją. Niemniej troszkę o dietach, Drodzy Państwo. I pytanie do Pana 

Kapicy, który zadaje takie pytanie. Do Pani tutaj mieszkaniec, diety, Kobióra, Susca, Pani mówi o 

Kobiórze. pytanie mam do Pani, a mieszkańców mieszka w gminie Kobiór. Czy Pani wie, żeby 

móc używać tego typu kwoty podawane, żeby Pani zasięgnęła języka. No musi Pani mieć jakieś 

podstawy tego, na jakiej podstawie Pani wytacza tutaj te kwoty o tych dietach, tak? 

Pani Małgorzata: Nie wiem, no może na pewno mniej niż u nas, może 6000. 

Radny Andrzej Kempny: No widzi Pani. I ustawodawca mówi wyraźnie. że diety są 

normowane na podstawie do 15000 i powyżej od 15000 do 100000. Na to jest ustawa o 

samorządzie, na to jest ustawodawca, odpowiednio to określa. Do 15000 jest inny rodzaj diet, 

powyżej 15000 są zdecydowanie inne kwoty. Na podstawie kwot bazowych wynika to, że mają 

mniejsze diety, bo nie mogą mieć mniejszej diety, gdyby nawet chcieli sobie wprowadzić, to 

ustawodawca im na to nie pozwoli. Więc myślę, że Państwo się nie przygotowaliście do tego 

pytania. I tam do tego nie będę się odnosił. Diety. Diety w gminie Miedźna, Drodzy Państwo, tak 

to Państwa bardzo boli po niektórych i tak dalej, zresztą poprzednich radnych też to bolało, byli 

oburzeni, że tam nie mogli spać po nocach i tak dalej, byli tam oburzeni, zresztą to na forach 

facebookowych świetnie widoczne, wystarczy spojrzeć w historię, jak to tak naprawdę 

wyglądało, ale diety w gminie Miedźna nie były ruszane od 2010 roku, ale od roku 2006, ale 

mogę tutaj się pomylić, ale ja Państwu to powiem. Diety, 14 grudnia 2010 rok, najniższa średnia 

krajowa 1276,00 zł, przewodniczący 1680,00 zł przekroczono 35% wysokości najniższej średniej 

krajowej. Dieta radnych 600,00 zł, ona, ta dieta była do 2020 roku, ale procedowaliśmy dopiero 

w 2021, że od tego momentu będą wypłacone. Czyli przez 10 lat nie było nic kompletnie 

zrobione z tym, z dietami i te diety były dźwigane. W 2021, Drodzy Państwo, najniższa średnia 

krajowa na początku to była 2800,00 zł i później skoczyła zaraz po paru miesiącach na bodajże 

3010,00 zł. Najniższa średnia krajowa i na tej bazie tym posiłkowaliśmy się w pracach Komisji, 

jak zrobić, żeby te diety w końcu zwiększyć. I tutaj Panią znowu zaskoczę i Pana Radnego, bo 

tak jak powiedziałem, fajnie Państwo się porozumiewaliście w tej sprawie, fajna ustawka. 

Pracując nad tymi dietami. 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Ja bym prosił, Panie Radny, jakby mniej tego teatru i 

tych gestów teatralnych, więcej merytoryki do brzegu, bo naprawdę chcę być sprawiedliwy 

wobec wszystkich rozmówców. 

Radny Andrzej Kempny: Pan jak się wypowiadał zawsze, ja Panu za bardzo starałem się do 

końca Pana nie zawsze wytłumaczyć, a więc tak, Drodzy Państwo. Jeżeli chodzi o dietę w gminie 

Miedźna, to Państwu chcę powiedzieć, że od 15000 do 100000 mieszkańców mamy jedne z 

najniższych diet na Śląsku na pewno. Nie jest najniższe, ale jeden jest najniższych. Już Państwu 

wytłumaczę dlaczego. Prowadziliśmy coś takiego 30 listopada 2021 roku, że dla radnych którzy 

nie pracują, tylko przyjeżdżają na sesję, jest to 35% kwoty maksymalnej wysokości diety z 

kwoty, proszę sobie sprawdzić, i ta kwota wynosiła 1127,00 zł i ona się, no niedawno dopiero co 
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zmieniła. Ale jeżeli radni pracują i są w jednej komisji, jest to kwota 1280,00 zł. Żeby zachęcić, 

drodzy państwo, radnych do pracy w Radzie, bo tego brakowało cały czas, w dwóch komisjach 

praca wynosi 1200,00 zł, przepraszam, w jednej komisji 1288,00 złotych, a już w pozostałej jest 

to 60% kwoty bazowej i to było 1932,00 zł, chyba się tutaj nie mylę. I później już 

przewodniczący komisji, przewodniczący, wiceprzewodniczący Rady i przewodniczący Rady. 

Droga Pani, z tego to właśnie dokładnie wszystko wynika z tych kwot, jakie pracodawca, jaki 

ustawodawca nam tutaj przewidział na pracach komisji, pracach Rady zostały te kwoty w ten 

sposób zrobione, żeby radni zaczęli pracować. Wysokość diet miała również wpływ na to, żeby 

radnych zachęcić do pracy, działania w gminie, bo nie było już chętnych do kolejnych, jak 

Państwo zwrócilibyście uwagę, do pracy w samorządzie, zachęcić ich w jakiś sposób, bo również 

chcę przypomnieć, że praca radnego to nie jest praca charytatywna, tylko społeczna. Dziękuję 

bardzo Panie Przewodniczący. Tyle, jak Pan to określił teatrem, z czym się z Panem nie zgadzam, 

no ale no mógłbym tu wiele, Pan doskonale wie, że mógłbym to rozwijać ten temat i wejść tutaj 

też na facebooka i pokazać tu wiele innych zdjęć i tematów, ale po co wchodzić w te tematy, ja 

nie będę się niektórych do jakiegoś tam poziomu zniżał, bo nie tędy droga, a sesja nie jest do 

tego. I tak dużo Pan pozwala, że tutaj się dzieje tyle na tej sesji. Jestem tym zaskoczony Panie 

Przewodniczący. Dziękuję bardzo. Tyle w tej sprawie. 

Przewodniczący Ray Gminy Miedźna: Dziękuję Panie Radny. Myślę, że jeszcze nieraz Pana 

zaskoczę. Do głosu do dyskusji zgłosił się ad vocem Radny Marcin Kapica. W pierwszeństwie 

udzielam Panu głosu i też napominam do merytorycznego i zwięzłej wypowiedzi. 

Radny Marcin Kapica: Panie Radny, Pan mnie nie zrozumiał do końca. Ja nie 

zakwestionowałem. Ja powiedziałem, że ja akurat tą pana uchwałę doceniłem właśnie za to, że 

ona rozwiązywała kwestie systemowo już w zeszłej kadencji. Ja tego nie kwestionuję, ja po 

prostu byłem zaskoczony tym, że coś, co według mnie było dobrym rozwiązaniem, bo 

wprowadzało jakiś system, który można powiedzieć przychodzi z ustawą tam z Warszawy, 

powoduje to, że do tematu już nie wracamy. I dlatego, nie byłem zaskoczony uchwałą z zeszłej 

kadencji, byłem zaskoczony wnioskiem, który Pan złożył na poprzedniej sesji. To tak tylko w 

woli wyjaśnienia. Dziękuję. 

Radny Andrzej Kempny: Ja tylko dodam, ze teraz to Pan świetnie przedstawił. 

Pani Małgorzata: Moja wypowiedź będzie krótka, mianowicie po prostu bardzo mi było przykro 

słuchać tego, co tutaj Pan powiedział. Powiem panu Tak, ja tu przychodzę jako Pani Małgorzata, 

ja nikogo nie słucham, ja mam swój rozum. A jeśli trzeba było mi coś wyjaśnić, to mówię Panu, 

już Pan nic nie musiał powiedzieć, bo ja w sposób uczciwy i jak po prostu osoba wymaga tego, 

która przychodzi na sesję Rady, od Pana Michała Przewoźnika otrzymałam konkretną informację. 

i naprawdę jestem tym zbulwersowana. Jeszcze Pan mówił o jakichś facebookach, czyli co, ja nie 

mogę na facebookach nic sobie pisać, to co ja sobie życzę. Już raz kiedyś tutaj na sesji było i 

można to odtworzyć, jak szukaliście państwo, czy ja na sesję, czy ja na swoim Facebooku coś 

wrzuciłam, czy nie. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący Rady Gminy Miedźna: Szanowni Państwo, pozwolę sobie udzielić sobie głosu 

teraz w jednym temacie, może żeby też już ostudzić parę rzeczy, a w zasadzie jedna z rzeczy 

najistotniejszych na najbliższy miesiąc. Został ostatni miesiąc i parę dni na złożenie nomen omen 

oświadczeń majątkowych. Szanowni Państwo, jest to obowiązek wynikający z pełnienia mandatu 

radnego. Część z Państwa już złożyła do Biura Rady. Przypominam o tym obowiązku do końca 

kwietnia każdy radny jest zobowiązany takowe oświadczenie majątkowe przedłożyć, także 

prosiłbym, żeby też tego nie zostawiać na ostatni moment, na ostatni dzień. Te oświadczenia 

muszą być przekazane do właściwych urzędów, więc zachęcam Państwa, aby ten obowiązek 

spełnić w najbliższych dniach. Dobrze Szanowni Państwo, myślę, że wyczerpaliśmy ten punkt, 

który brzmiał wolne wnioski i zapytania. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marcin Kapica 

- Marcin Kapica 

- Marcin Kapica 

- Andrzej Kempny - (Ad Vocem) 

 

8. Zamknięcie obrad XII sesji Rady Gminy. 

W związku z brakiem dalszych pytań oraz wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Gminy 

Miedźna Michał Przewoźnik  zamknął obrady o godz. 17:03. 
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